
COVID-19 Update 

for 

Canadian Branches 

Recognizing the spread of novel coronavirus (COVID-19) may create a heightened level 

of concern, First Commercial Bank would like to let you know that we have taken added 

precautions to keep our clients and employees safe during the outbreak. At the same time, 

we want to let you know we are here to help. Our branches are open and we will be 

available to assist you. Before you visit our branches, we respectfully request that you 

contact us by phone or email first so that we can best prepare for your visit.  

For further updates on COVID-19, you can always check back here, visit Public Health 

Agency of Canada or your provincial Public Health agency.  

Thank you for choosing First Commercial Bank. 

考量新型冠狀病毒 (COVID-19) 可能導致的影響，第一銀行加拿大地區分行希望您

能瞭解敝行為確保貴客戶及行員安全所提示的相關注意事項 ：敝行加拿大地區分

行仍照常營業並提供協助，惟為利您來行處理事務之便利，務請於來行前先行以電

話或電郵與我們聯繫預約。 

為獲得與新型冠狀病毒 (COVID-19) 相關的營業訊息，您仍可藉由回訪此網頁，或

加拿大公衛機構，所在省份公衛組織取得。 

感謝您選擇第一銀行，我們始終在此為您提供服務。 

Vancouver Branch 

溫哥華分行 

Toronto Branch 

多倫多分行 

Phone 電話 (604) 207-9600 (416) 250-8788

Fax傳真 (604) 207-9638 (416) 250-8081

Email電郵 i908a@firstbank.com.tw i909a@firstbank.com.tw 

Address地址 Suite 100 

5611 Cooney Road 

Richmond, BC 

V6X 3J6 

Transamerica Tower 

Suite 1803  

5000 Yonge Street 

Toronto, ON 

M2N 7E9 


